
 
 
 
 
 
 
   
         Huizen, 3 augustus 2021 
 
 
Onderwerp: Raadsvragen over informatieverstrekking Havenstraat 
 
Geacht college, 
 
In de raad van 3 juni jl is door wethouder Boom toegezegd de raad beter op de hoogte te houden over 
de ontwikkelingen rond de Havenstraat. In iedere commissie fysiek domein wordt er apart een 
agendapunt aan gewijd. Ook als er tussentijds belangrijke ontwikkelingen te melden zouden zijn, zou 
de raad hiervan op de hoogte gesteld worden. Hier is expliciet om gevraagd (zie notulen). 
 
Op 5 juli is er een eerste overleg geweest tussen de aspirant kopers van het BNI-terrein en de 
gemeente. Hiervan hebben wij geen verslag mogen ontvangen. Volgens het Nieuwsblad van Huizen 
gaat er onder andere gekeken worden naar een kavel-herverdeling, waarbij ook de gemeentewerf 
wordt betrokken. 
Verder heeft het college op 15-7 besloten (na een verzoek vanuit de raad)  om een externe adviseur, 
als procesbegeleider, in te huren via Okra. Volgens alweer het Nieuwsblad is Okra al begonnen met 
hun verkenning in juli, komt er een terugkoppeling in augustus en kan in september al een definitief 
product worden opgesteld. 
 
Hoewel wij blij zijn met de vaart die nu eindelijk in dit dossier lijkt te komen, zijn wij verrast deze 
berichten uit de krant te moeten vernemen. 
Daarom de volgende vragen: 
 
1. Waarom is de raad niet geïnformeerd, zoals toegezegd, over bovenstaande ontwikkelingen? 
2. Is het mogelijk dat een delegatie van de raad ook een gesprek heeft met de mensen van Okra? 

Tenslotte is de raad vertegenwoordiger van de Huizer inwoners, als belangrijkste stakeholder. 
 
 
Vriendelijke groet, 
 
Margot Leeuwin 

 


